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Yttrande angående samråd inför utökad vattenverksamhet på Hällevik 2:233 

Naturskyddsföreningen på Orust har tagit del av samrådshandlingarna avseende ovannämnda.  

Vi har tidigare lämnat synpunkter på liknande projekt med småbåtshamnar i Orust kommun. En fråga 

vi då ställt är hur stort behovet egentligen är att utöka antalet hamnplatser i kommunen. Svar som 

då lämnats har varit rätt svävande och man får i vart fall inget intryck av att det gjorts någon 

omfattande marknadsundersökning av behovet. I fallet med denna plats finns det ju också redan en 

rätt stor hamnanläggning, som ofta inte sett särskilt fullbelagd ut. 

En fördel, om man nu anser att behovet av ytterligare båtplatser är så starkt, är att det byggs intill en 

befintlig verksamhet och inte på en helt ny plats. Infrastruktur med bl.a. avloppstankstömning finns 

redan. 

Som samrådsredogörelsen anger, skall det göras en marinbiologisk bottenundersökning på platsen, 

vilket vi anser är nödvändigt då det saknas kunskap om situationen idag. Denna undersökning bör 

utföras som en naturvärdesinventering enligt Svensk Standard SS 19000:2023. Vi menar också att 

undersökningen även ska omfatta bottnen vid den befintliga hamnen intill för att få en jämförelse 

med det opåverkade området.         

 

För Naturskyddsföreningen på Orust 

Jonny Andersson 


